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Vergadering Dorpsraad 19/09/2023 

Aanwezig: 21  

Verontschuldigd: 5 

 

Verslag AV  09/05/2023 werd goedgekeurd.. 

1. BIN  
Oprichting Buurt Informatie Netwerk. 

Marc Peelmans is aanvrager en coördinator. 

Er wordt een stuurgroep opgericht die coördinerend werkt. Mensen informeren. 

Als lid van een BIN maak je deel van een database en wordt je op de hoogte gehouden van 

verdachte meldingen vanuit de politie. ( je kan kiezen of je deze meldingen per sms of email bekomt 

en welke uren je geen meldingen wenst te ontvangen) 

Je kan zoals andere inwoners meldingen maken naar de politie van verdachte gebeurtenissen zoals 

inbraakpogingen, verdachte bewegingen van geen inwoners van de woonwijk, verdacht gedrag van 

voertuigen, vreemde huis aan huis acties, … 

Opmerking: oproepen steeds naar 112 daar wordt dan de opsplitsing gemaakt en verder 

doorverbonden. 

Dilbeek is geografisch opgedeeld in 11 gebieden. 

BIN BODEGEM loopt tot Ninoofse steenweg zie gemeente website Site Bodegem. 

Buurtinformatienetwerk (BIN) | Dilbeek 

Er komen tevens gemeentelijke info borden aan begin van de BIN Zones, dit heeft een afschrikkend 

effect. Er zouden 15 tot 20 % minder gevallen van inbraak zijn in BIN Zones. 

Je kan vragen om aan te sluiten via: bin.bodegem@gmail.com met vermelding van jouw naam, adres 

en telefoonnr, mailadres. 

2. Werkgroep Communicatie: 

 
Oproep om activiteiten tijdig door te geven aan ennio.derooms@hotmail.com om op de website 

Bodegemse Dorpsraad | Een samenwerking tussen verenigingen en inwoners (bodegemse-

dorpsraad.be) te plaatsen. 

Enkel de speciale activiteiten, geen weerkerende activiteiten, worden vermeld. 

Er is een oproep om de website aan te vullen met een “Nieuwssectie” om deze activiteiten 

uitvoeriger te kunnen beschrijven en extra reclame te kunnen voeren. 

Opmerking: nieuws kan ook steeds doorgegeven worden aan “Radio rand” voor extra reclame:  

info@radiorand.be 

Er werden op moment van de AV: 33 T-shirts en 22 Pulls besteld vanuit de communicatie werkgroep 

ten voordele van de Dorpsraad. 

Op 15/10 worden deze verdeeld. 

Dit is al een succes, maar de actie zal nog herhaald worden omdat niet iedereen van Bodegem op de 

hoogte was van de actie. 

Er volgt tevens een persbericht van de eerste verdeling met een nieuwe oproep. 

https://www.dilbeek.be/nl/themas/welzijn-ocmw/buurtinformatienetwerk-bin
mailto:bin.bodegem@gmail.com
mailto:ennio.derooms@hotmail.com
https://bodegemse-dorpsraad.be/
https://bodegemse-dorpsraad.be/
mailto:info@radiorand.be
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Voorstel om via fb en vermelding “ ik heb besteld “ … extra reclame te maken. 

Website heeft +/- 219 hits per week wat al een mooi getal is. 

Oproep om kalender tijdig door te geven van speciale activiteiten. 

3. Werkgroep Proper Bodegem: 
 

Plan om eind 2023 – oktober een zwerfvuilactie te ondernemen in samenwerking met de school en 
de gemeente maar door een nieuw participatiebeleid van de gemeente kunnen ze geen speciale 
steun verlenen aan een deelgemeente. 
Voorjaar 2024 doet de gemeente een actie voor gans Dilbeek, we gaan onze actie hieraan koppelen. 
Actie: Klavertje vier maakt enkele tekeningen met betrekking tot de zwerfvuil actie. 
We laten enkele borden A1 drukken met een geselecteerde tekening en plaatsen deze op de 
invalswegen van Bodegem enkele weken voor de actie. 
We bekijken vooreerst of dit haalbaar is en er een budget mogelijk is. 
Oproep dan om dit met verenigingen en Bodegemse inwoners te doen slagen. 
De Chiro is alvast bereidt om dit mee te doen slagen. 
Ze hadden dit in november gepland maar kunnen dit eveneens in dezelfde periode als de 
gemeentelijke actie in maart/april doen. 
 
Verder promoot de gemeente de site “WePlog” waar je je kan aanmelden en aangeven welke 
straten je opkuist. 
 
Rood is niet recent opgekuist, groen is recent opgekuist. 

Plogging_flyer_A5_HR.pdf (dilbeek.be) 
Het zwerfvuil steek je in een zwerfvuilzak en je geeft een seintje aan: openbareruimte@dilbeek.be of 
via tel 02/451.68.50 
Deze komen het zwerfvuil oppikken. 
Er zijn zakken beschikbaar bij Hilde. 
We hadden tevens gevraagd om stokken aan te kopen via de gemeente,  
Hilde vraagt na hoever het hiermee staat. 

melding van sluikstort via  online meldingsformulier 

4. Werkgroep “Den Hof van Beugoem”:  
 

Geselecteerd terrein: strook achterin het veld van de bloemenpluktuin; “ de kleur van Hier en Nu” 

We hebben dit eenmaal gemaaid. We moeten nog een tweede keer maaien, freezen en er een 

bedekking op leggen voor de winter ingaat. 

Na lessenreeksen door Velt georganiseerd doen we een oproep tot aansluiting van leden. 

Een 15 tot 20 personen is het streefdoel. 

We hebben een subsidie-aanvraag ingediend bij de VLT Vlaamse Land en Tuinbouw. 

De aanvraag verloopt via Velt omdat enkel een VZW deze kan indienen. 

De dorpsraad, de school en de Tuin van hier en nu hebben een samenwerkingsverband 

ondertekend. 

De gemeente zelf wenste geen samenwerking. 

De dorpsraad en de school nemen geen financiële verplichtingen in deze overeenkomst. 

De bedoeling is dat de Samentuin, Voedselbos, eigen financiële middelen heeft via lidgeld en 

https://www.dilbeek.be/sites/default/files/public/Vrije-Tijd/Documentatie/Plogging_flyer_A5_HR.pdf
mailto:openbareruimte@dilbeek.be
https://www.dilbeek.be/meldingen-0
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opbrengsten die verhandeld kunnen worden. 

Velt geeft inbreng via cursussen. 

Subsidie loopt over 70% met 30% eigen inbreng. 

We hebben een bedrag van 12.000 euro ingediend als subsidie aanvraag. 

De school wenst gebruik te maken van het voedselbos om workshops met de kinderen onder 

begeleiding te kunnen uitvoeren. 

We wachten nu op de beslissing op goedkeuring om verdere investeringen te doen. 

Enkel kosten gedaan na de goedkeuring kunnen mee opgenomen worden in de subsidiëring. 

In het budget zit de bouw van een tuinhuis, werkmateriaal, een tent om workshops te kunnen 

uitvoeren e.d. 

Meer info volgt. 

 

5. Werkgroep “Drankbedeling”: 
 

Werkgroep drankbedeling. 

Via een enquête door de gemeente bij huurders van huisje Mostinckx/ Pedemolen/ gemeentelijke 

zalen blijkt er geen directe noodzaak meer te zijn op een ander beleid. 

De verenigingen hebben een eigen systeem ontwikkeld. 

De beslissing is op gemeentelijk vlak genomen, een wijziging in dit beleid is er voorlopig niet aan de 

orde. 

Via de wereldwinkel kan er drank voorzien worden en geretourneerd worden. 

Voor vergaderingen in Solleveld kan de vuilbak een dienst verlenen. 
Dit wordt verder uitgewerkt door de vuilbak. 
Aanvragen naar loukavoss@gmail.com 
Na een jaar zal dit dan verder geëvalueerd worden. 
 
Voor de vergaderingen van de AV van de dorpsraad wordt er een drankje aangeboden op rekening 
van de Dorpsraad.  
 

6. Werkgroep verkeersveiligheid  
 
Heelwat schoolgaande jeugd vertrekt vanuit Bodegem in groep per fiets naar Ternat. 
Vanuit dorpsplein en Pitstop.  
Rond 8u20 en 8u40 zijn er 50% meer fietsers dan auto’s. 
Het gevolgde traject loopt op de Ternatstraat. 
Een deel neemt de route via Pangaardenstraat / Terlindenstraat ; een ander via de Brusselstraat. 
( later kan de route uitgebreid worden met de fietssnelweg op Ternat) 
 
Voor de alternatieve route via de Pangaardenstraat vermelden we dat deze in de herfst er gevaarlijk 
bij ligt door modder en bladeren. 
 
In Bodegem hebben we een mooi afgescheiden fietspad maar dit stopt op de gemeentegrens. 

mailto:loukavoss@gmail.com
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In Ternat zijn er plannen om dit door te trekken via een niet afgescheiden fietspad met 
snelheidsbeperking. Er zouden teveel kosten voor onteigeningen zijn. 
 
Tomas vraagt om in naam van de dorpsraad te mogen opereren en de gemeente Ternat en Dilbeek 
te mogen aanschrijven om te opteren voor een veiliger verkeersbeleid naar schoolgaande jeugd toe. 
Via de werkgroep wordt de situatie opgevolgd. 
Er wordt contact opgenomen met de scholen in Ternat, de fietsersbond in Dilbeek en Ternat. 
 

7. Gemeentelijke Opvolging schriftelijk  
 

Rondpunt Eik  
Deze werd gegund aan DM Roadbuilding, werken starten binnenkort. 

Geplande werken 
Vlaanderenlaan, Vaartstraat rioleringswerken 2024 

Fietssnelweg 
De fietssnelweg F2 op Bodegem langs Castelhof en naast spoor zijn bijna afgerond. 

Vordering via www.werkenaandering.be/f2 

Vertraging aan René de Cuyperstraat omwille van stabiliteit aan piloon. 

De plannen voor aansluiting naar Ternat worden nog toegelicht in een gemeentelijke vergadering. 

er is een tunnel (fietssnelweg/voetgangers om van perron te wisselen). Een deel van het traject 

loopt door natuurgebied. 

De stationsparking verliest 61 plaatsen door de fietssnelweg. 

Deze parkeerruimte wenst men blijkbaar op te vangen door 61 parkeerplaatsen in het park aan 

Castelhof te creëren. We vragen dit na bij de gemeente. 

De aansluiting van de fietssnelweg loopt over de zijweg van molenstraat achter de frituur. 

De goedkeuring van de bocht naar deze aansluiting loopt nog, vandaar enige vertraging. 

8. Castelhof  
Opmerking gestuurd naar Dorpsraad met bedenkingen. 

Opgelet wanneer sec.schoolfunctie ingevuld wordt door Castelhof. 

Wordt er rekening gehouden met toegenomen verkeersdrukte?.  

Een sec. school heeft al snel meer dan 600 leerlingen. 

Ligt momenteel stil door personeelsgebrek bij de gemeente maar we wensen dit pro-actief te 

behandelen met de dorpsraad. 

We blijven dit actief opvolgen via een werkgroep. 

Er wordt een werkgroep opgericht- Castelhof & Fietssnelweg om dit verder op te volgen. 

 

  

http://www.werkenaandering.be/f2
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9. Wensenbundel - verkiezingen 
 

 Naar aanleiding van de gemeenteraadsverkiezingen van oktober 2024 stellen we een wensenbundel 
op voor Bodegem. Een bevraging van de verenigingen en de inwoners loopt. Eind november 
verzamelen we deze en bespreken dit bij de eerstvolgende AV. 
Misschien een bijkomend item voor de receptie. 
In september een debat met de huidige politieke partijen en de dorpsraad. 
 

10. Receptie 
 
Op 12/01/2024 houden we een receptie om het succes van de vorige keer te evenaren. 
Werkgroep werkt dit verder uit. 
 

11. Kasverslag 

 
Huidig saldo: € 1.348,00 
  
€ 1.621,00 ( € 600,00 subsidie gemeente incl.)  

- € 200,00 Website 
-    € 73,00 Bloemen huisje Mostinckx 

 

12. Varia 
 
Huisje Mostinckx: probleem met brandalarm ( kon niet direct opgelost worden door technische 

dienst), slot deur is stroef. 

Voorstel om tel nr gemeente interventiedienst aan huisje te afficheren in geval van problemen. 

Cultuurraad via cultuurplatform participatie 

Plan om bijkomende AED te plaatsen in centrum Bodegem, mag niet aan huisje Mostinckx omwille 

van erfgoed. 

AED vormingssessies via website Rode Kruis, en dorpsraad. 

Aankondigingen van activiteiten via website dorpsraad. 

Volgende AV 18/12/2023 
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